
Fra: Erik <erik@bertils.org> 
Sendt: 17. januar 2017 20:02 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Stengt hall og ubrukelige banar. 
 

 

Hei, 

Til den det skulle bry, 

At Nh-hallen er stengt i høysesongen for bruk av hallen for fotball lagene på grunn av skifte 

av lys er ganske utrolig i seg selv, men i tillegg til at hallen er stengt så har dere heller ikke 

klart å brøyte banen på Seim, hvor tenker dere at vi skal være når hallen  er stengt?  Håper at 

dette var en stygg glipp i fra deres side og at dere klarer å holde banen åpen resten av denne 

tiden som hallen er stengt, sånn at vi har et tilbud til fotball spillerne våres. 

 

Mvh Erik Bertelsen  

Trener i Seim-IL  

 

 
Sendt fra min Samsung-enhet 


